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质，从而在用户中广受赞誉。

■     恒诚人始终在不懈努力，愿与海内外各界同仁把握未来，共创辉煌。

公司简介

柏利可沐是一家专注于各类工业物料脱水处理的集团性公司，总部位于江

苏省常州市，业务遍及20多个国家和地区，向全球客户销售产品。我们致力于

创新设计和制造，为工业客户提供和服务高价值的设备解决方案。

我们为客户提供广泛的物料脱水工业过程解决方案，包括干燥机、过滤设备

、蒸发器、混合器、制粒设备、包装设备、泵、称重设备和热交换器。我们的

产品服务于化工、食品、制药、矿山、一般工业和污泥处理市场的全球客户。

我们是高度工程化产品和工艺解决方案产品制造和售后服务供应商，广泛应

用于各类工业制造行业，包括泵、旋转阀、雾化器和工业控制系统。为全球客

户提供高品质、竞争力价格的产品和服务。

Billicom is a group company specializing in dehydration treatment of various industrial

materials, headquartered in Changzhou City, Jiangsu Province, with business in more than

20 countries and regions, selling products to customers all over the world. We are

Committed to innovative design and manufacturing, providing and serving high-value

equipment solutions for industrial customers. 

We provide customers with a wide range of industrial process solutions for material
dehydration, including dryers, filtration equipment, evaporators, mixers, granulation
equipment, packaging equipment, pumps, weighing equipment and heat exchangers. Our
products serve global customers in chemical, food, pharmaceutical, mining, general industry
and sludge treatment markets.

We are a manufacturer and after-sales service provider of highly engineered products and
process solutions, which are widely used in various industrial manufacturing industries,
including pumps, rotary valves, atomizers and industrial control systems. To provide
high-quality, competitive price products and services to global customers.

BILLICOM GROUP CO.,LTD            Email: info@billicomgroup.com

Whatsapp/Wechat:+86-13961187595  Http://www.billicomgroups.com




